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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Komise pro metro dnes předloží pražskému
magistrátu první zprávu
Komise pro prošetření příčin zaplavení
pražského metra předloží dnes radě hlavního města první zprávu o
svých zjištěních. Její práce však bude ještě minimálně pět až
šest měsíců pokračovat, řekl ČTK předseda komise František Laudát
(ODS). Odborníci z komise se podle něj nebudou zatím k žádným
závěrům vyjadřovat.
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V souvislosti s havarijním stavem podzemní dráhy po záplavách
se objevily spekulace, že město udržovalo provoz metra do
poslední chvíle a tlakové uzávěry nebyly uzavřeny včas. Příčiny
zatopení metra proto vyšetřuje rovněž policie.
Komise zahájila činnost 5. září. V témže měsíci ustavila tři
vyšetřovací subkomise - organizační, stavební a technologickou.
Jejími členy jsou vedle Laudáta například děkan a proděkan
Dopravní fakulty Českého vysokého učení technického Josef Jíra a
Bohumil Kubát a zástupci ostravské Vysoké školy báňské a
některých odborných firem.
Povodeň v Praze prakticky vyřadila metro z provozu, velká
voda totiž zaplavila řadu stanic v centru města. Škody podle
posledních odhadů činí až šest miliard korun.
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